



عين ستور

AIN STORE

عين لكل ما هو تقني

Ain. For all things tech.

خدمات تقنية ورقمية متكاملة

TECHNOLOGY / DIGITAL / CREATIVE



## Technology. Made simpler.

Ain Store brings technology, digital services and creative execution together in one place. We deliver software and business systems, hosting, digital accounts and gaming services, alongside design, video editing, advertising, academic support and technical assistance. We serve individuals, businesses and online brands with skilled execution, attention to detail, efficient delivery, competitive pricing and 24/7 technical support.

## التقنية، بطريقة أبسط.

عين ستور وجهتك للخدمات التقنية والرقمية المتكاملة. نجمع تطوير البرمجيات والأنظمة، وخدمات الاستضافة والمنصات والألعاب، مع التصميم والمونتاج والإعلانات، والدعم البحثي والأكاديمي والفني. نخدم الأفراد والمشاريع والصفحات والشركات بحلول تناسب احتياجاتهم، مع دقة في التنفيذ، ومهارة في العمل، وسرعة في الإنجاز، وأسعار تنافسية، ودعم فني على مدار الساعة.

### Our vision

To be a trusted destination that brings technology and digital needs together in a clear, connected experience.

### رؤيتنا

أن تكون عين ستور وجهة موثوقة تجمع الاحتياجات التقنية والرقمية في تجربة واضحة ومتكاملة.

### Our mission

To understand each client's needs and turn them into practical solutions through quality execution, a flexible approach and fair value.

### رسالتنا

فهم احتياج كل عميل وتحويله إلى حل عملي، يجمع جودة التنفيذ ومرونة التعامل والقيمة المناسبة.

Understand. Define. Deliver.

نفهم الطلب. نوضح الطريق. ننفذ.

Built to work.  
Made to connect.

# أنظمة تعمل. وحلول تتكامل.

## 01 </>

## البرمجة والأنظمة

Software & business systems

Websites, online stores, mobile and desktop applications, accounting software and business management systems, including databases, integrations and tailored solutions.

تطوير المواقع والمتاجر الإلكترونية وتطبيقات الهاتف وبرامج الحاسوب، وبرامج المحاسبة وأنظمة إدارة الأعمال، مع قواعد البيانات والربط البرمجي والحلول المخصصة.

- Company websites, online stores and dashboards
- Mobile and desktop applications
- Accounting, inventory, sales and business management systems
- Databases, APIs, integrations and task automation

• مواقع الشركات والمتاجر ولوحات التحكم

• تطبيقات الهاتف وبرامج سطح المكتب

• أنظمة المحاسبة والمخازن والمبيعات وإدارة الأعمال

• قواعد البيانات وواجهات API والربط وأتمتة المهام

C# · Python · APIs · Databases

## 02

## الاستضافة وخدمات الأعمال

Hosting & business setup

Hosting, servers, VPS and cloud solutions, domain connection, DNS and SSL setup, business email and related services, plus website and database migration as required.

خدمات الاستضافة والسيرفرات و VPS والحلول السحابية، وربط النطاقات و DNS و SSL، وتجهيز بريد الأعمال والخدمات المرتبطة به، ونقل المواقع وقواعد البيانات بحسب الطلب.

VPS · Cloud · Domains · Business Email

Digital access.  
Creative presence.

## خدمات رقمية. وحضور إبداعي.

### 03

Provisioning and setup of platform accounts and digital services, subject to availability, with service type, activation and usage requirements clarified before fulfilment.

Accounts · Digital Services

### الحسابات والخدمات الرقمية

Digital accounts & services

توفير وتجهيز الحسابات والخدمات الرقمية للمنصات المختلفة حسب التوفر، مع توضيح نوع الخدمة ومتطلبات التفعيل والاستخدام قبل تنفيذ الطلب.

### 04

Gaming accounts, digital games available for sale, and PlayStation and Xbox services, with region, device compatibility, product type and activation terms clarified before purchase.

PlayStation · Xbox · Digital Games

### الألعاب الرقمية

Gaming services

توفير حسابات الألعاب والألعاب الرقمية المتاحة للبيع وخدمات PlayStation وXbox، مع توضيح المنطقة والجهاز ونوع المنتج وشروط الاستخدام والتفعيل قبل الطلب.

### 05

Brand identity and visual design, video editing and short-form content, advertising assets and campaign requirements tailored to the platform, audience and objective.

Branding · Video · Advertising

### التصميم والمونتاج والإعلانات

Design, video & advertising

تصميم الهوية والمواد البصرية، ومونتاج الفيديو والمحتوى القصير، وإنتاج المواد الإعلانية ومتطلبات الحملات بما يناسب المنصة والجمهور والهدف.

Digital and gaming services are subject to availability, region and device compatibility, and platform or licence terms.

تخضع الخدمات الرقمية والألعاب للتوفر، وتوافق المنطقة والجهاز، وشروط المنصة أو الترخيص.



Details that  
deserve care.

## تفاصيل تستحق العناية.

06 

### الدعم البحثي والأكاديمي

Academic & research support

Support for graduation research, master's theses and doctoral dissertations through structure, formatting, references, proofreading, analysis, similarity checks and source attribution, while preserving research originality and the researcher's responsibility.

دعم بحوث التخرج ورسائل الماجستير وأطاريح الدكتوراه في تنظيم المحتوى، والتنسيق، والمراجع، والتدقيق، والتحليل، وفحص الاستلال وتوثيق المصادر، مع الحفاظ على أصالة العمل ومسؤولية الباحث.

- Research, thesis and dissertation structure and formatting
- References, citations and language proofreading
- Analysis, presentations and research appendices
- Similarity checks and proper quotation and attribution

• تنسيق البحوث والرسائل والأطاريح وتنظيمها

• المراجع والتوثيق والتدقيق اللغوي

• التحليل والعروض والملاحق البحثية

• فحص الاستلال ومعالجة الاقتباس والتوثيق بصورة سليمة

Research · Formatting · Analysis

07 

### الدعم الفني والحلول المخصصة

Technical support & tailored solutions

Troubleshooting for computers, phones, software and platforms, help with setup and use, and assessment of unusual requirements to deliver an appropriate solution within our capabilities.

تشخيص ومعالجة مشكلات الحاسوب والهاتف والبرامج والمنصات، والمساعدة في الإعداد والاستخدام، ودراسة الطلبات الخاصة للوصول إلى حل مناسب ضمن قدراتنا.

Troubleshooting · Setup · 24/7 Support

Clear steps.  
Considered execution.

خطوات واضحة.  
وتنفيذ منظم.

## Understand

We review your brief, objectives and requirements.

01

## نفهم طلبك

نستقبل التفاصيل ونحدد الهدف والمتطلبات.

## Define

We agree the scope, price, timeline and deliverables.

02

## نوضح الاتفاق

نحدد نطاق العمل والتكلفة والمدة والمخرجات.

## Create

We execute and review the work against the agreed brief.

03

## نفذ ونراجع

ننجز العمل ونراجع وفق التفاصيل المتفق عليها.

## Deliver

We hand over the results and explain use and follow-up.

04

## نسلم ونتابع

نسلم المخرجات ونوضح الاستخدام وآلية المتابعة.

24/7

دعم فني ومتابعة على مدار الساعة

Technical assistance and follow-up, around the clock.

Pricing, timelines and deliverables are defined by the scope and agreed before work begins.

تحدد التكلفة والمدة والمخرجات بحسب نطاق الطلب والاتفاق قبل البدء.

## More possibilities. Together.

Flexible collaboration for businesses and online brands that need technical, digital and creative services, with clear arrangements suited to the work.

## ننجز معًا أكثر.

تعاون مرّن للشركات والصفحات والمشاريع التي تحتاج خدمات تقنية ورقمية وإبداعية، ضمن اتفاق واضح يناسب حجم العمل وطبيعته.

### Project delivery

Technical, digital and creative work with a clear scope and defined handover.

### تنفيذ المشاريع

تنفيذ متطلبات تقنية أو رقمية أو إبداعية بنطاق واضح وتسليم محدد.

### Business & online-brand partnerships

Flexible collaboration to meet client needs through agreed communication, pricing and delivery arrangements.

### تعاون مع الصفحات والشركات

تعاون مرّن لتلبية طلبات العملاء، وفق آلية تواصل وتسعير وتنفيذ متفق عليها.

### Ongoing service arrangements

Structured handling of recurring requests and technical follow-up based on the volume and nature of the work.

### خدمات متكررة حسب الاحتياج

تنظيم الطلبات المتكررة والمتابعة الفنية بما يناسب حجم العمل وطبيعته.



دقة في التنفيذ

Attention to detail

Scope, responsibilities, pricing, revisions, handover and follow-up are agreed before execution.



مهارة في العمل

Skilled execution



سرعة في الإنجاز

Efficient delivery

نحدد نطاق العمل، والمسؤوليات، والتسعير، والتعديلات، وآلية التسليم والمتابعة قبل التنفيذ.



أسعار تنافسية

Competitive pricing

Your next step  
starts here.

An idea, a project, a service or a technical  
issue? Tell us about it, and let's work through  
the next step.

خطوتك القادمة  
تبدأ هنا.

فكرة، مشروع، خدمة أو مشكلة تقنية؟ حدثنا عنها،  
ونرتب معك ما يلزم.



WHATSAPP / CALL

07800293494



INSTAGRAM

@p\_old



TELEGRAM CHANNEL

@AINSTORE24



امسح الرمز لقناة تليجرام

Scan for our Telegram channel

عين لكل ما هو تقني

Ain. For all things tech.